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ROMÂNIA  

JUDEŢUL ALBA 

MUNICIPIUL SEBEŞ  

CONSILIUL LOCAL  

Nr.606/24.08.2023          

 

 

 

PROCES  -  VERBAL 

 

 

           Încheiat  azi 16.08.2023,  ora 16,00  cu ocazia ședinței extraordinare, cu convocare de îndată a 

Consiliului Local al Municipiului Sebeș , jud. Alba . 

            Dna Lorintz-în baza dispoziției Primarului Municipiului Sebeș nr.560/16.08.2023 se convoacă 

Consiliul Local al Municipiului Sebeș în ședință  extraordinară cu convocare de îndată astăzi ora 16,00 

în conformitate cu art.137 alin (1) din O.U.G nr.57/2019 privind Codul Administrativ cu modificările 

și completările ulterioare, pe aplicația Zoom. 

 Dna Vlad- face prezența domnilor consilieri. Răspund prezent un număr de 14 consilieri din 

totalul de 19, lipsesc domnii consilieri: Blaga L, Luca N, Radu A, Salău M și Șerbănescu R. Ședința se 

poate desfășura în condiții de legalitate. 

            Dna Lorintz– pe ordinea de zi avem 2 proiecte de hotărâri. 

            Dna Lorintz- dă citire ordinii de zi a ședinței de consiliu de îndată. 

 

 

ORDINE DE ZI 

 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2023. 
Inițiatorul proiectului: Primarul Municipiului Sebeș, Dorin Nistor 

Transmis spre avizare Comisiei de studii prognoze economico-sociale, buget, finanțe. 

  

2.Proiect de hotărâre privind alocarea suplimentară a sumei de 855 lei pentru 

premierea unui cuplu care a împlinit 50 de ani de căsătorie în anul 2023. 

 

Inițiatorul proiectului: Primarul Municipiului Sebeș, Dorin Nistor 

Transmis spre avizare Comisiei de studii prognoze economico-sociale, buget, finanțe și 

Comisiei pentru învățământ, cultură, sport, agrement, monumente istorice protecție socială, 

protecție copii, culte, sănătate și familie. 

 

Dna Lorintz- supune la vot ordinea de zi- se aprobă în unanimitate-14 voturi pentru. 

 

 

ORDINE DE ZI 

 

1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2023. 

              Comisia economică- aviz favorabil 

Dl. Radu C- aș avea o întrebare către domnul primar. Împreună cu ceilalți colegi am făcut o 

adresă 32418 din 19.05.2023 pentru compartimentul de fizioterapie. Dacă puteți să ne spuneți 

ceva, dacă s-au identificat sume sau dacă se poate face ceva pentru această secție. Nu am 

primit nici un răspuns încă și am cerut ca la prima rectificare să se identifice soluții. 
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Dl. Primar- dumneavoastră ați spus că trebuie făcut ceva, nu există o documentație pentru 

aceasta, dacă v-ați uitat în ceea ce s-a propus de curând am alocat 2.000.000 de lei la spital 

pentru alte activități, care sunt solicitările celor de la spital.  

Dl. Radu C- v-am făcut o adresă scrisă la care trebuia să îmi răspundeți.  

Dl. Primar- când aveți un amendament vă rog să îl propuneți. Aveți ceva de spus pe proiectul 

de buget? 

Dl. Radu C- eu am întrebat dacă există un răspuns. Acele documente care le-am pus la 

dispoziția dumneavoastră, cu siguranță poate le aveți și dumneavoastră sau conducerea 

spitalului, au fost făcute de ei, nu de noi, v-am și spus clar, nu că nu am pus nici un document, 

doar am întrebat, dacă se poate spune sau nu se poate, anul viitor sau peste 10 ani. Există un 

răspuns. Pentru chestia asta nu putem face anul acesta. 

Dl. Primar- sunteți în afara subiectului. 

Dl. Radu C- nu sunt în afara subiectului, noi am cerut la prima rectificare bugetară dacă se 

poate primi un răspuns  și era normal să primim un răspuns și de asta întreb, dacă se poate sau 

nu sau să ne dați în scris că așa ar fi cel mai bine, că și noi am cerut în scris. 

Dl. Primar- conform regulamentului de funcționare al Consiliului Local, un consilier local în 

condițiile în care are de făcut un amendament nu are decât să îl facă, să îl propună, să îl 

susțină din punct de vedere legal, să stabilească sursele și să îl propună Consiliului Local 

atunci când consideră dânsul de cuviință. O adresă care să aducă la cunoștința primarului sau 

a aparatului de specialitate anumite aspecte în ceea ce privește o părere a dumneavoastră nu 

are nici o legătură cu atribuțiile Consiliului Local. 

Dl. Radu C- în primul rând nu este o părere, am cerut aparatului de specialitate. 

Dumneavoastră sunteți ordonatorul principal de credite. Dacă mai aveți sau v-a rămas, să 

identificați o sursă de finanțare, din aceste motive ne-am adresat către dumneavoastră și 

aparatul de specialitate. Consiliul Local nu prea beneficiază de aparatul de specialitate sau nu 

are atâtea cunoștințe despre toate lucrurile și atunci ni se pare normal să ne adresăm către 

aparatul de specialitate și către ordonatorul principal de credite, să vedem dacă putem  găsi o 

soluție, nu să venim noi și să ne dați după aceea un răspuns că acei bani sunt pentru altceva și 

n oi nu am știut. Ni s-a părut de cuviință și normal să vă adresăm dumneavoastră aceste 

întrebări și aparatului de specialitate și să ne spuneți poate găseam sau nu găseam aceste 

sume. Era simplu, nu sunt bani, poate anul viitor, etc. 

Dna Lorintz- am înțeles discuția, aveți adresa făcută în data de 19.05.Spuneți că vă legați de 

acest subiect pentru că avem pe ordinea de zi rectificarea bugetară dar din 19.05 am mai avut 

rectificări a bugetului, de ce nu ați intervenit în proaspăt? Dacă dl primar v-a spus că 

presupune un amendament cred că nu intrați în panică. La următoarea ședință cred că ar fi 

bine să propuneți un amendament, să respectați toate condițiile. 

Dl. Radu C- această adresă nu încalcă nici o lege, dacă știți legea este un termen de răspuns la 

adresă, nu am vrut să intru în nici un scandal, s-a depășit acel termen. Eu am cerut un răspuns. 

Puteam să primim răspuns luna viitoare sau o să primiți și era suficient. Nu mi s-a dat un 

răspuns la o adresă făcută în scris. În adresă nu era vorba de amendament, era vorba dacă 

există sumele, dacă se poate identifica o sumă. 

Dna Lorintz - dumneavoastră ați dat o sumă sau este o sumă? 

Dl. Radu C- nu am dat. Vedeți, nici nu știți despre ce este vorba. 

Dna Lorintz – și atunci de unde? Ce vă este greu să identificați acea sumă? 

Dl. Radu A- participă la ședința de consiliu- 15 consilieri prezenți. 

Dl. Primar- dumneavoastră ați făcut o adresă prin care spuneți că există niște probleme la 

spital, în nici un caz nu ați cerut un răspuns, de identificare, documentație, absolut nimic. 

Dacă faceți o adresă și puneți acolo toate problemele Sebeșului nu înseamnă că trebuie cineva 

repede să fugă să vă răspundă dumneavoastră, nu ați cerut un răspuns. Ați cerut să se 

identifice sume să se facă ceva, atât. 
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Dna Lorintz - supune la vot proiectul de hotărâre- se aprobă în unanimitate-  15 voturi pentru. 

Dna Vlad- arată că s-a aprobat proiectul de hotărâre și s-a adoptat HCL nr. 211/2023.  

 

2. Proiect de hotărâre privind alocarea suplimentară a sumei de 855 lei pentru 

premierea unui cuplu care a împlinit 50 de ani de căsătorie în anul 2023. 

                Comisia economică- aviz favorabil 

                Comisia de învățământ- aviz favorabil 

Dna Lorintz- supune la vot proiectul de hotărâre - se aprobă în unanimitate- 15  voturi pentru 

Dna Vlad- arată că s-a aprobat proiectul de hotărâre și s-a adoptat HCL nr. 212/2023.  

 

Dna Lorintz- declară lucrările ședinței încheiate și mulțumește domnilor consilieri pentru 

participare.  

Epuizându-se  ordinea de zi, ședința  ia sfârșit, drept pentru care s-a  întocmit prezentul proces 

– verbal în forma prezentată. 

 

 

Sebeș la  16.08.2023 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                          SECRETAR GENERAL Municipiul Sebeș 

Consilier local, Lorintz Liliana                  VLAD CRISTINA ELENA 

 

 

 

 

 

 

Întocmit 

Cons. GALAȚĂ CARMEN 


